
                

Αθήνα, 2 Οκτωβρίου 2024 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

ΠΡΟΣ: Υπουργό Μετανάστευσης και Ασύλου, κ. Νικόλαο Παναγιωτόπουλο 

  

Θέμα: 
«Νέες δομές ‘φιλοξενίας’ για παράνομους μετανάστες σε Κρήτη και 

Δωδεκάνησα;» 

 

Δημοσίευμα της εφημερίδας ‘Εστία’ αναφέρει πως το Υπουργείο Μετανάστευσης και 

Ασύλου, ετοιμάζει νέα κέντρα υποδοχής και «φιλοξενίας» παράνομων αλλοδαπών 

μεταναστών, στα Δωδεκάνησα (Ρόδο) και την Κρήτη, μετά τη ραγδαία αύξηση των 

ροών, εξ αιτίας της εμπόλεμης σύρραξης στη Μέση Ανατολή. 

Η κατάσταση φαίνεται πως ολισθαίνει επί τα χείρω, μιας και η χώρα μας δεν έχει 

αξιοποιήσει τις δυνατότητες που προβλέπει η Ευρωπαϊκή νομοθεσία για τη σωστή 

και δίκαιη κατανομή των μεταναστών/προσφύγων, με αποτέλεσμα οι χώρες της 

Κεντρικής Ευρώπης, με προεξέχουσα δύναμη τη Γερμανία, να καταργούν, ή έστω να 

αναθεωρούν, μονομερώς την μεταναστευτική πολιτική της Ε.Ε, αναγκάζοντας έτσι 

την Ελλάδα να δέχεται «επανυποδοχές» παράτυπων μεταναστών, με ό, τι αυτό 

συνεπάγεται για την Εθνική μας Ασφάλεια. 

Μάλιστα, εκτός από τις διαφαινόμενες «επιστροφές», η Ελλάς έχει επιπλέον να 

διαχειριστεί τις αυξημένες απόπειρες εισόδου από τον Έβρο, αλλά και τη 

συνεχιζόμενη, με καθημερινή μάλιστα συχνότητα, θαλάσσια «επέλαση» προς τα 

Ελληνικά νησιά. 
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Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

1. Συμμερίζεστε την άποψη πως πλέον η Ελλάδα, ευρισκόμενη γεωστρατηγικά στο 

«μάτι του Κυκλώνα», μετατρέπεται ολοένα και περισσότερο σε μια αποθήκη 

«ψυχών»; Γιατί επιτρέπει ο κυβερνητικός σχεδιασμός την κατασκευή και 

λειτουργία νέων δομών «φιλοξενίας» στα νησιά μας, γεγονός που οδηγεί σε 

σταδιακή υποβάθμιση της χώρας, υποχρεώνοντάς τη παράλληλα σε δημογραφική 

και εθνική αλλοίωση, κατάσταση που όλοι προσπαθούν να αποφύγουν; Δεν 

θεωρείτε πως πρέπει και εμείς να ακολουθήσουμε την πρακτική των υπολοίπων 

Ευρωπαϊκών χωρών και να «σφραγίσουμε» τα σύνορά μας; 

2. Για ποιο λόγο από το 2020 και εντεύθεν, δεν έχει γίνει καμία επαναπροώθηση 

παράνομων μεταναστών προς την Τουρκία, από όπου προέρχονται οι 

περισσότεροι εξ αυτών; 

3. Τι θα σημαίνει για τη χώρα μας, εάν «αύριο» υπάρξει χερσαία εισβολή του 

Ισραήλ στο Λίβανο και εκτιναχθεί ο αριθμός των προσφύγων; Πώς σκοπεύει η 

ηγεσία του αρμόδιου Υπουργείου να το αντιμετωπίσει; 

4. Αληθεύει πως οι μηνιαίες αφίξεις παράνομα εισελθόντων μεταναστών αγγίζουν 

πλέον τις 5.000 άτομα, με αυξανόμενο μάλιστα ρυθμό, όπερ σημαίνει πως οι 

υφιστάμενες δομές δεν θα είναι επαρκείς, σε σύντομο χρονικό διάστημα; 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

Αθανάσιος Χαλκιάς 

Α’ Αθηνών 

 

 




